
Fra: Post Masfjorden kommune <Post@masfjorden.kommune.no>
Sendt: 11.07.2023 08:16:05
Til: Liv Oda Dale <liv.oda.dale@masfjorden.kommune.no>
Emne: VS: Sak til TU møte i august.

 
 

Fra: Olav Oerjan Daae <ordaae@online.no> 
Sendt: mandag 10. juli 2023 18:37
Til: Post Masfjorden kommune <Post@masfjorden.kommune.no>
Kopi: Roald Kvingedal <Roald.Kvingedal@masfjorden.kommune.no>
Emne: Vs: Sak til TU møte i august.
 
Eg glømte å sende til post i kommunen

Ørjan  

-------- Opprinnelig melding --------
Emne: Sak til TU møte i august.
Dato: Mon, 10 Jul 2023 16:35:05 +0000
Fra: "Olav Oerjan Daae" <ordaae@online.no>
Til: Roald Kvingedal <roald.kvingedal@masfjorden.kommune.no>, Stian Sovik 
<stian.sovik@icloud.com>
Kopi: Atle Nordland <atle.nordland@hotmail.com>, Lillian Andvik2 
<lillian.andvik2@masfjorden.kommune.no>, Britt Inger Myhr 
<britt.inger.myhr@masfjorden.kommune.no>

  
Hei.

Eg vil gjerne at denne saka kommer opp i teknisk utvalg i august møtet.

Vi har minst to meget dårlige veier i masfjorden kommune.

Teknisk avd har ikke midler i budsjettet til å utføre vedlikehold / opprustning av kjetland , 
storemyr og hosteland bustadfelt. Ca 1 mill kr.

Igjen står Fossdalen og tangedalsveien. 

Veiene er så dårlig forfatning , at eg vil sammenligne dei med et bilde av et hus som ikke 
har sett vedlikehold på mangen år. Sjå vedlegget HUS.

Etter samtaler med vegansvarlig Kurt Gjerde, trenger teknisk avd en tilleggsbevilgning 
for å få dette gjort. Budsjettet er brukt opp.
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Eg foreslår derfor at vi behandler denne saka i TU.

Roald kvalitetsikrer dei talla eg har brukt og legger fram et forslag som vi eventuelt 
vedtar og sender videre til formannskapet.

vi snakkes

Ørjan

 


